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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Aan  :   Gedeputeerde Staten 
Datum  :   14 januari 2011  
Onderwerp :   Statenvragen ‘Gif in de Bollenstreek’ 
 
Toelichting 
Op 8 januari 2011 was er een uitzending van het programma Zembla over gif in de Bollenstreek. 
 
Vragen 

1) Kent u de uitzending van Zembla: ‘Gif in de Bollenstreek’ van 8 januari 2011? 
2) Wat is uw standpunt ten aanzien van het gifgebruik in de landbouw en specifiek de 

bollenteelt in Flevoland? 
3) Welke maatregelen neemt u en/of gaat u gaat u nemen m.b.t. gifgebruik en de 

waterkwaliteit in relatie tot bescherming van de gezondheid mensen en dieren? 
4) Welke maatregelen neemt u en/of gaat u nemen m.b.t. de luchtkwaliteit in relatie tot de 

bescherming van de gezondheid van mensen en dieren? 
5) Welke maatregelen gaat u nemen m.b.t. de bodembescherming naar aanleiding van het 

gifgebruik in de bollenteelt? 
6) Volgens onderzoek uit 2009 is de bijensterfte in Flevoland, en met name in noordelijk 

Flevoland, het hoogste van het land. Deelt u onze verontrusting daarover?  Heeft u 
mogelijkheden om hier iets te doen in het bijzonder voor zover bijensterfte veroorzaakt 
wordt door landbouwgif?   

7) Kunt u aangeven welke taken en verantwoordelijkheid de provincie nog meer heeft met 
betrekking tot de hoeveelheden gif die worden gebruikt in Flevoland en specifiek de 
bollenteelt, die mogelijk een gevaar vormen voor mensen en dieren? 

8) Gaat u de landelijk overheid vragen om maatregelen te nemen? Zo ja, wanneer en welke 
maatregelen? Zo nee, waarom niet? 

9) Op welke wijze geeft u voorlichting aan burgers over de (on)veiligheid van het gebruik van 
gif in de bollenteelt voor hun gezondheid? 
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